

## COMMUNIQUÉ DE PRESSE PRESS RELEASE

Le Bureau de l'Académie internationale de droit comparé est vivement préoccupé par le maintien en détention, depuis janvier 2019, de son membre associé, M. le professeur Maurice Kamto, au Cameroun.

Le professeur Kamto est un juriste distingué, mondialement respecté, et membre associé de l'Académie depuis 2015.

Le Bureau de l'Académie, tout en respectant les droits souverains du Cameroun, demande à nouveau aux autorités de ce pays la libération immédiate et sans condition du professeur Kamto.

En attendant sa libération, ses droits les plus fondamentaux doivent impérativement être respectés.

The Executive Committee of the International Academy of Comparative is very concerned by the ongoing detention since January 2019 of its Associate Member, Professor Maurice Kamto, in Cameroon.

Professor Kamto is a distinguished jurist, globally respected, and Associate Member of the Academy since 2015.

The Executive Committee of the Academy, while respecting the sovereign rights of Cameroon, calls again on the authorities of this Country for the immediate and unconditional release of Professor Kamto.

Pending his release, his most fundamental rights must imperatively be respected.

**Diego P. Fernández Arroyo**  
Secrétaire général - Secretary-General



Paris - 28.08.19